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Orimattilan 
Judoseuran esittää 

liiton 
vuosikokouksen 

äänimäärien 
määräytymisajankoh

dan muuttamista 
vuoden viimeisestä 

päivästä elokuun 
viimeiseen päivään.

• Hallituksen vastaus: Äänimäärien 
määräytyminen liittokokouksissa perustuu liiton 
sääntöihin. Vuoden 2020 aikana Judoliiton 
sääntöihin ja myös kamppailulajiliittojen 
yhteisen kurinpidon sääntöihin tehdään joka 
tapauksessa muutoksia, koska SUEK:ista tulee 
liittojen yhteinen kurinpitovallan käyttäjä 
doping-rikkomuksissa. Näiden sääntömuutosten 
yhteydessä voidaan toteuttaa myös Orimattilan 
Judoseuran esittämä sääntömuutos.



Orimattilan 
Judoseura esittää 

hallituksen 
esityslistoja ja 

pöytäkirjoja 
julkisiksi sekä 

tiedottamisen 
lisäämistä.

• Hallituksen vastaus: Hallitus on vuosien varrella useita kertoja ja eri 
kokoonpanoilla pohtinut pöytäkirjojen julkistamista ja tullut yhtä 
useita kertoja lopputulokseen, että hyvin tehty kokoustiedote on 
paljon informatiivisempi kuin julkaistu pöytäkirja, josta salataan osa 
sisällöstä. Kokoustiedotteet voidaan tehdä välittömästi kokouksen 
jälkeen eikä vasta pöytäkirjan julkaisemisen jälkeen, mikä useissa 
tapauksissa viivästyttäisi asioiden viestimistä jopa muutamalla 
kuukaudella. Esityslistat toimitetaan hallituksen jäsenille 
nykykäytännön mukaan kokousta edeltävänä perjantaina. Näin ollen 
niidenkään julkaiseminen ei tuo mitään lisäarvoa, jos/kun 
kokoustiedote julkaistaan heti kokouksen jälkeen.

• Hallituksen käsityksen mukaan sekä henkilöstö että muut 
toiminnassa mukana olevat tiedottavat varsin aktiivisesti jo nyt 
tapahtumista sekä tapahtumien aikana että niiden jälkeen. 
Tapahtumissa mukana olevien valmentajien tiedottamisvastuuta ei 
voida lisätä ilman, että se alkaisi häiritä heidän perustehtävänsä 
valmentamisen hoitamista.


